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          Работа посвящена определению огнестойкости железобетонного каркаса торгового комплекса «Ашан» и способам повышения предела огнестойкости.
Задачи, которые были поставлены в данной работе:
1.	Сопоставительный анализ методов расчета огнестойкости железобетон-ных конструкций по нормам России и Евросоюза.
2.	Определение расчетного предела огнестойкости железобетонных конструкций каркасного здания торгового комплекса.
3.	Исследование расчетными методами характеристик напряженно-деформированного состояния железобетонных конструкций в условиях расчетного пожара на примере торгового комплекса «Ашан». 
4.	Разработка рекомендаций по повышению предела огнестойкости железобетонных конструкций торгового комплекса «Ашан».
В первой главе рассмотрены способы и методы по повышению огнестойкости железобетонных конструкций для зданий различного назначения, и возникающие в процессе реализации описанных методов проблемы. 
Во второй главе проведен сопоставимый анализ методов определения огнестойкости железобетонных конструкций по нормам России и Евросоюза, рассмот-рены основные положения нормативных методов расчета огнестойкости конструкций железобетонного каркаса в условиях расчетного пожара, а также определены закономерности поведения элементов каркаса.
В третьей главе определена расчетная огнестойкость железобетонных конструкций и разработаны рекомендации по повышению предела огнестойкости.
        

        
          The work is devoted to determining the fire resistance of the reinforced concrete frame of the Auchan shopping complex and methods of increasing the fire resistance limit.
The tasks that were set in this work: 
1.	Comparative analysis of methods for calculating the fire resistance of rein-forced concrete structures according to the standards of Russia and the European Union.
2.	Determination of the calculated fire resistance limit of reinforced concrete structures of the shopping center frame building.
3.	The study by calculation methods of the characteristics of the stress-strain state of reinforced concrete structures in the conditions of the design fire on the example of the Auchan shopping complex.
4.	Development of recommendations to increase the fire resistance limit of rein-forced concrete structures of the Auchan shopping complex.
The first chapter discusses methods and methods to increase the fire resistance of reinforced concrete structures for buildings for various purposes, and problems arising in the process of implementing the described methods.
In the second chapter, a comparable analysis of methods for calculating the fire-resistance of reinforced concrete structures according to the norms of Russia and the European Union is carried out, the main provisions of the normative methods for calculating the fire resistance of reinforced concrete frame structures in the conditions of a design fire are considered, and the patterns of the behavior of the frame elements are determined.
The third chapter defines the design fire resistance of reinforced concrete structures and develops recommendations to increase the fire resistance limit.
        

    

  

  
    
      Document access rights

    

		
      Network
    		
      User group
    		
      Action
    	
	
              	
        ILC SPbPU Local Network
      		
        All
      		
          [image: Read]
                  [image: Print]
                  [image: Download]
      	
      
	
              	
        Internet
      		
        Authorized users SPbPU
      		
          [image: Read]
                  [image: Print]
                  [image: Download]
      	
      
	
          [image: ->]
              	
        Internet
      		
        Anonymous
      		
                      	
      


    

  

  
    Usage statistics

    
        
          	
                
                  [image: stat]
              	
                Access count: 36
                

                Last 30 days: 0
                

                
                  Detailed usage statistics
                
              


        

    

  


    

  
        
      
        		
              

	Advanced Search
	Attribute Search
	Contacts
	Information Library Complex



              	Last Arrivals
	Most Requested Items


            	
              
    © SPbPU, 1996-2023



    Powered by ILS 
    
    «Ruslan-Neo»
    (© OOO «OLS»)


            	
			


      

    
  

  

[image: ]





